










Verslag Omgevingsdialoog Schutsboomstraat 60 te Schaijk 
 
Datum:  19 juli 2023 om 19.00 uur 
 
Locatie:  Schutsboomstraat 60 te Schaijk 
 
Aanwezig:  
    
   
    
   
    
    
   
    
   hierna afzonderlijk genoemd of gezamenlijk ‘buurtbewoners’ 
 
Afwezig:   
 
 
Samenvatting: 
 
Na ontvangst met koffie en thee heet  omstreeks 19.15 uur iedereen 
welkom. 
 
Het voorstel is om de verschillende onderdelen in de bezwaarschriften te bespreken. 

 geven namens de buurtbewoners aan dat dit wat hen 
betreft zinloos is, omdat zij hun standpunten niet gaan veranderen. De familie 
respecteert dat. 
 
Er komt een voorzichtige dialoog op gang waarin de buurtbewoners hun zorgen uiten 
op het gebied van onder andere veiligheid, het verlies van uitzicht en parkeren. 

 probeert ter illustratie wat voorbeelden uit het verleden aan te halen 
betreffende grondverkoop, waarop tot twee keer toe pittig gereageerd wordt door 

: Er moesten volgens haar geen oude koeien uit de sloot worden gehaald, 
want dan zou ze onmiddellijk opstappen. Begrijpelijk misschien, want destijds zat de 
familie  op dezelfde stoel als de familie  nu. 
 
De buurtbewoners zijn huiverig dat hun uitzicht en leefgenot er niet beter op wordt als 
er woningen bijkomen. Ze hebben hun woning destijds gekocht met het idee dat er 
niet meer dan 3 woningen zouden komen. Dit ging destijds wel alleen over het perceel 
van de familie . Overigens waren er eerder plannen voor 5 woningen op het 
perceel van de familie . De meeste buurtbewoners waren hier niet van op de 
hoogte. 
 



 vertelt dat er binnen de mogelijkheden die er zijn gezorgd kan worden 
voor groen, de familie houdt gezien hun vakgebied van groen. Het is natuurlijk ook 
deels aan de nieuwe bewoners om hier verder invulling aan te geven. De 
buurtbewoners vragen zich af wat er met de in hun ogen lelijke loods gaat gebeuren.  

 denkt dat er momenteel nauwelijks iets van de loods te zien is, en dat 
dit zeer waarschijnlijk zo blijft, aangezien er woningen voor komen te staan en 
natuurlijk bomen en struiken.  is verder van mening dat gezien het 
woningtekort en een geschikte invulling hiervan een ieder met de tijd mee zal moeten 
gaan. En dat er nu eenmaal voorzien moet worden in woningen voor diverse 
doelgroepen. 
 
Het aantal te bouwen woningen vinden de buurtbewoners te veel. Er zou eerst sprake 
zijn van 2 woningen en dan zijn het er ineens 3 geworden. De familie licht toe dat het 
eerste idee 2 woningen betrof en dat de contactpersoon van de gemeente voorstelde 
naar 3 woningen te gaan. Hiermee zou het huidige pleintje een volwaardig plein 
kunnen worden.  
Ook het soort woningen roept vraagtekens op bij de buurtbewoners. Wat gaat er 
gebouwd worden? De familie vertelt dat dit aan de nieuwe eigenaren is, maar dat de 
kaders waarbinnen gebouwd moet worden al vastliggen. Het gaat om senioren-
woningen, dus hoge woningen kunnen er niet gebouwd worden. De familie geeft aan 
dat dit uiteraard zoals gebruikelijk door de gemeente getoetst en beoordeeld en later 
gecontroleerd zal worden.  
 
Ten aanzien van veiligheid maken de buurtbewoners zich zorgen of er wel voldoende 
ruimte is voor hulpdiensten bij calamiteiten. Bijvoorbeeld kan de brandweer wel goed 
haar werk doen? 
De familie licht toe dat een gedeelte van de grond moet worden afgestaan aan de 
gemeente om zodoende meer ruimte te creëren. De brandweer heeft in het verleden 
de huidige situatie goedgekeurd. De verwachting is dat als er meer ruimte zal zijn, de 
brandweer geen bezwaren zal hebben.  
De vuilniswagen kan nu bijvoorbeeld niet rondrijden en moet keren. In de nieuwe 
situatie kan de vuilniswagen wel rondrijden. Verder heeft de gemeente Maashorst aan 
de familie toegelicht dat er een advies is gevraagd bij de brandweer.  
 
Het parkeren is bij de buurtbewoners een doorn in het oog. Er zijn slechts 4 smalle 
parkeerplaatsen voor 3 huizen. Er staan de laatste tijd, zeker sinds de komst van de 
nieuwe bewoners van de 2-onder-1-kap woning aan de Schutsboomstraat 57 
(voormalig Restaurant ’t Landerdke), vaak auto’s geparkeerd van mensen die niet op 
bezoek zijn bij de bewoners van het Venpad. Verder geven de buurtbewoners aan dat 
er regelmatig auto’s geparkeerd staan van mensen die bij Restaurant De Notaris 
vertoeven.  
De familie licht toe dat er per nieuw te bouwen woning 1,8 parkeerplaatsen op eigen 
terrein gerealiseerd moeten worden. Dat voldoet aan de normen die de gemeente 
hieraan stelt.  
De buurtbewoners maken zich zorgen over de handhaving hiervan door de gemeente.  
 



Omstreeks 19.45 uur vertrekt  omdat het overleg volgens haar niks toevoegt, 
de standpunten er niet door wijzigen en de hond uitgelaten moet worden.  
 
Er wordt nog even nagepraat en de familie licht het oude zeer toe dat in het verleden 
is ontstaan voorafgaand aan de bouw van de 3 woningen aan het Venpad.  
 
De sfeer kan omschreven worden als gemoedelijk. Wel met 2 partijen tegenover elkaar 
met verschillende standpunten en belangen. De buurtbewoners hebben aangegeven 
verder te zullen gaan met hun bezwaren. De familie had het gevoel dat er wel 
wederzijds begrip voor elkaar is. 
 
Omstreeks 20.15 uur vertrekken de overige buurtbewoners naar huis.  




